

༄༅། བདེན་པའི་མེ་ལྷེ་སྐོར་སྐྱོད།



བདེན་པའི་མེ་ལྷེ་སྐོར་བསྐྱོད་ཀྱི་དགོས་འདུན་ཁག་ནི།

༡ རྒྱ་ལོ་ ༡༩༥༧ དང་། ༡༩༥༧། ༡༩༥༥ ལོ་སོར་འཛམ་གླིང་མཉམ་འབྲེལ་རྒྱལ་ཚོགས་ཀྱིས་བོད་དོན་
ཐོག་བཞག་པའི་གོས་ཚད་ཁག་སྐར་ཡང་རྒྱལ་ཚོགས་ནས་སློང་སློང་དང་ལག་བསྟར་མཚུགས་གཞོན་དགོས་པ།

༢ བོད་ནང་གི་ད་ལྟའི་ཇ་དྲག་གནས་སྐྱད་ཏེ་ཞི་བ་སླད་རང་དབང་ཅན་གྱི་རྒྱལ་སྤྱིའི་སྐུ་ཚབ་ཁག་ཅིག་འཕུལ་
གཏོང་དགོས་པ།

༣ བོད་ནང་གི་བོད་མིའི་མངོན་འདོད་བསྐྱབ་རྒྱུ་མཉམ་འབྲེལ་རྒྱལ་ཚོགས་ཀྱིས་དམིགས་བསལ་འགན་འཁུར་
བཞེས་དགོས་པ།

ཡུ་རོབ་སྤྱི་འབྲེལ་སྤྱབ་བསྟན་དབང་ཚན་ལགས་དང་རྒྱུ་བདག་གོ་རེན་ལགས་ནམ་གཉིས་ནས་ཡོ་རོབ་ཁུལ་བདེན་པའི་མེ་
'ལྷེའི་སྐོར་སྐྱོད་གོ་སློག་ཐོག་རྒྱ་ལོ་ ༢༠༡༢ ཟླ ༩ ཚེས ༢ ཉིན་སི་ལྷོ་གོང་འཁྲུང་སྐར་ལོ་ན་ནས་འགོ་འཇུགས་གནང་
'རྒྱ་དང་དེ་ནས་རིམ་བཞིན་ཡོ་རོབ་ཁུལ་གྱི་རྒྱལ་ས་ཁག་ལ་སྐྱུམ་འཁོར་རྒྱུ་བཞིག་གོ་སློག་ཐོག་སྐོར་སྐྱོད་གནང་རྒྱུ་ཡིན་འ
དུག་པས་འདི་མཉམ་སྐོར་བསྐྱོད་དུས་ཚོད་དང་ས་ཁུལ་གཏན་འབེབས་བྱང་བ་ཁག་ཟུར་འབུལ་ཞུས་ཡོད།
ལྷན་སི་རྒྱལ་ས་རྒྱ་རིག་ཏུ་ ༢༠༡༢ ཟླ ༡༡ ཚེས ༡ ནས་ཚེས ༣ བར་དང་འཇི་ནི་བར་ ༢༠༡༢ ཟླ ༡༡ ཚེས ༤ ཉིན་
'སྐོར་བསྐྱོད་ཐེབས་གཏན་འཁུར་ཡོད་འདུག

<http://www.thepetitionsite.com/takeaction/198/920/082/> (Online petition campaign)
<http://www.flameoftruth.net/>

Flame of truth campaign



The main demands of the relay are:

1. The United Nations must discuss the issue of Tibet based on the resolutions that it has passed in 1959, 1961 and 1965, and continuously make efforts to fulfill the substance of these resolutions
2. An independent international fact-finding delegations must immediately be sent to investigate the ongoing crisis in Tibet
3. The United Nations must take special responsibility to ensure that the basic aspirations of the Tibetans inside Tibet are fulfilled

The European leg of “flame of truth” relay will be launched from Barcelona city, Spain on 2nd September 2012. Europe Chithu Thubten Wangchen la and Chungdak Koren la will initiate and lead the European leg of flame of truth relay. The relay will travel across cities of Europe on a small vehicle. I have enclosed here the route of the relay.

The relay will reach **Zurich on and from 1-3 November 2012 and Geneva on 4 November 2012.**

<http://www.thepetitionsite.com/takeaction/198/920/082/> (Online petition campaign)

<http://www.flameoftruth.net/>

Staffel-Kampagne “Flamme der Wahrheit”



Die Hauptforderungen der Kampagne sind:

1. Die Vereinten Nationen (UN) müssen auf der Basis ihrer verabschiedeten Resolutionen von 1959, 1961 und 1965 das Thema Tibet aufnehmen und weiterhin sich darum bemühen, damit dem Inhalt dieser Resolutionen Rechnung getragen wird.
2. Eine unabhängige internationale Untersuchungsdelegation muss unverzüglich nach Tibet entsendet werden, um Vorort die andauernde Krise zu untersuchen.
3. Die UN muss besonders Verantwortung übernehmen, damit die Grundbedürfnisse der Tibeter in Tibet erfüllt werden.

Der europäische Abschnitt der Staffel „Flamme der Wahrheit“ beginnt am 2. September 2012 in Barcelona, Spanien. Die europäischen Mitglieder des tibetischen Exil-Parlamentes, Wangchen Thupten la und Koren Chungdak la, werden die Staffel starten und anführen. Die Flamme wird quer durch europäische Städte auf einem kleinen Fahrzeug getragen. Die Route der Flamme ist beigefügt.

Die Flamme wird vom 1. – 3. November 2012 in Zürich und am 4. November 2012 in Genf sein.

<http://www.thepetitionsite.com/takeaction/198/920/082/> (Online petition campaign)

<http://www.flameoftruth.net/>